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                                                  Z A P Y T A N I E 

 

         Sejmik Województwa Wielkopolskiego bardzo pozytywnie ocenił sytuację 

na wielkopolskim rynku pracy i realizację zadań w zakresie polityki rynku pracy 

w 2019 r. Sądzę jednak, że sytuacja uległa zmianie w 2020 r., w związku              

z ograniczeniami spowodowanymi walką z epidemią koronawirusa. 

Czy Zarząd posiada wstępną ocenę rynku pracy po 4 miesiącach 2020 r.               

( w kontekście epidemii) ?  Jakie zmiany nastąpiły w tym okresie w sytuacji na 

rynku pracy w Województwie Wielkopolskim? 

 

                                                                                  Jerzy Lechnerowski 
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